
ZÁPISNICA 

z rokovania Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného 

plánovania, konaného dňa  8. 2. 2022 online formou videokonferencie v súlade 

s článkom 9 Rokovacieho poriadku komisií Mestského zastupiteľstva v 

Trenčíne 
 
Prítomní:  

Mgr. Miloslav Baco (predseda komisie) 

RNDr. Svorad Harcek, PhD. (poslanec) 

Mgr. Ing. Josef Kolář (poslanec)   

Ing. František Matečný (odborník komisie) 

Ing. Marian Michalík (odborník komisie)  

Mgr. Sylva Mertanová (odborníčka) 

 

Martin Barčák (poslanec), ospravedlnený  

Mgr. Richard Medal (poslanec), ospravedlnený 

 

Garanti komisie:  

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., Útvar územného plánovania 

Ing. Viera Gugová, Útvar životného prostredia a dopravy 

 

Program zasadnutia komisie je nasledovný:  

1. Otvorenie a schválenie programu.  

2. Informácia o zmenách a doplnkoch č. 7 Územného plánu mesta Trenčín.  

3. Dotácie v oblasti ŽP - vyhlásenie grantového kola.  

4. Rôzne.  

5. Záver. 

 

 

Zasadnutie komisie otvoril predseda Mgr. Baco, prečítal program dnešného zasadnutia, komisia tento 

program schválila. 

 
Uznesenie č.2/2022 
Komisia životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania pri MsZ v Trenčíne schvaľuje 
program zasadnutia. 
za: 6                proti: 0           zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 2: Informácia o zmenách a doplnkoch č. 7 Územného plánu mesta Trenčín 

Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – informovala o tom, že 1. 2. 2022 sa zahájilo prerokovanie v zmysle §22 

stavebného zákona Zmien  a doplnkov č. 7 ÚPN mesta, všetko bolo poslané mailom členom komisie 

ako aj odborníkom. Prerokovanie verejnosti je naplánované na 22. 2. 2022, s tým, že doobeda je 

prerokovanie pre dotknuté orgány, poobede verejnosť a podvečer samostatný výklad pre poslancov. 

Máme zabezpečené aj spracovateľa, ktorý podá odborný výklad, bude možné sa ho pýtať na čokoľvek 

v súvislosti s územným plánom.  Predpokladáme čo najhojnejšiu účasť, nevie si predstaviť prerokovanie 

takéhoto bodu programu len online, preto je prerokovanie naplánované fyzicky za rešpektovania 

pandemických opatrení.  

Ing. Michalík – chce sa spýtať, či to bude v zasadačke 

Ing. arch. Mlynčeková PhD. – áno v zasadačke, lehota na prerokovanie beží do 7. 3. 2022 

Ing. Michalík – ako odborníci komisie môžu prísť aj na tú 10.00 

Mgr. Mertanová – teraz sa nepočíta s nejakou prezentáciou?  

Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – nie, s prezentáciou tu na komisii nepočítame, bolo by to veľmi dlhé, 

spracovateľ je pripravený 

Mgr. Baco – ak by prišla pripomienka od občan, nedá sa už nič doplniť ani meniť?  



Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – nie v tomto štádiu už nie, pripravujeme tento proces dlhý čas, 

pripomienkovať sa môžu len tie zmeny a doplnky, ktoré sú v procese, s orgánmi sa musíme dohodnúť, 

s verejnosťou musíme rokovať, ak niektoré pripomienky nemôžeme akceptovať 

Mgr. Mertanová – chcela sa na konkrétne lokality spýtať, ale nedá sa jej zdieľať obrazovku.... 

Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – určite bude priestor na diskusiu, aj mimo oficiálnych termínov, 

minimálne z hľadiska ochrany prírody a krajiny.... 

Mgr. Baco – kedy by sa mali ZaD schvaľovať? 

Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – robíme všetko preto, aby sme stihli schvaľovanie v júnovom 

zastupiteľstve.  

Mgr. Baco – ak nie sú iné otázky, končí tento bod a otvára bod č. 3 

 

 

Bod 3. Dotácie v oblasti ŽP - vyhlásenie grantového kola.  

Ing. Gugová – navrhujeme vyhlásiť dotácie na aktivity v oblasti ŽP od 15. 2. s termínom do 31.3.2022, 

v rozpočte je vyčlenených 10 tis. € 

Mgr. Baco – hodnotiť sa bude tak, ako po iné roky?  

Ing. Gugová – keď prídu žiadosti, prejdeme si ich na komisii, tu sa bude hlasovať, komu sa pridelí 

dotácia, maximálne môže byť 70% 

Mgr. Mertanová – spýtala by sa, či sa bol niekto pozrieť na tie aktivity,  na ktoré boli dotácie minulý rok? 

Upriamila by pozornosť na tabule k TN luhu, sú veľmi pekné a vyšlo to dobre 

Mgr. Baco – ak nemá nikto nič, končí tento bod.  

 

 

Bod 4. Rôzne 

Mgr. Baco – ak nie sú otázky.... 

Mgr. Mertanová – chce ukázať foto z TN luhu, sú to veľmi pekné fotky, celé územie, je to zábava aj 

ponaučenie.... má nachystané aj tabuľu so štátnym znakom. Jednoducho, je to pekné územie ....  

Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – musíme potom doladiť umiestnenie tabúľ so štátnym znakom, keď bude 

TN luh zapísaný v katastri ako chránené územie...... 

Mgr. Mertanová – nespokojní sú rybári, že nemajú prístup......  

Ing. arch. Mlynčeková, PhD. – áno, volali aj k nám na útvar..... 

 

Ak nie sú ďalšie otázky, Mgr. Baco ukončil dnešnú komisiu.  

 

Zapísala:  

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., garant komisie 

V Trenčíne dňa 18. 2. 2022 

 


